

# 喜洋洋防裂宝胶粘剂 接缝王

|      |                                  |
|------|----------------------------------|
| 产品名称 | 喜洋洋防裂宝胶粘剂 接缝王                    |
| 公司名称 | 江西亚太化工有限公司                       |
| 价格   | .00/个                            |
| 规格参数 | 型号:防裂宝<br>品牌:万古牌<br>树脂胶的分类:环氧树脂胶 |
| 公司地址 | 江西省宜春市袁州区工业园                     |
| 联系电话 | 0795-3668458                     |

## 产品详情

|        |       |        |     |
|--------|-------|--------|-----|
| 型号     | 防裂宝   | 品牌     | 万古牌 |
| 树脂胶的分类 | 环氧树脂胶 | 粘合材料类型 | 其他  |

### 【应用范围】

室内外装修中木质、石膏板、硅酸钙板、铝合金窗、混凝土墙体相互之间的缝隙的粘接与填充，渗和水泥可起到防渗漏作用。广泛用于家庭、宾馆、酒店、歌舞厅等装修中容易开裂的部位。

### 【性能特点】

本产品为调和性的胶体腻子，使用方便，具有极强的粘接性和耐候性，干固适中，安全环保。

### 【使用方法】

用前摇匀，按a : b=1 : 0.25~0.3的比例调和（夏天气温高b料可稍少，冬天气温低b料稍可增加），静止1~2分钟，加入适量的c料调成胶状腻子，直接刮进需要粘接的缝隙内，刮平即可。顶部和立面的缝隙在刮平后30分钟内再刮一次。

详情请登入公司网站，了解公司更多产品信息：<http://www.ythg.net/index.asp>

applications: it decorated between indoor and outdoor and the decoration of wood, gypsum board, calcium silicate board, aluminum alloy windows, concrete wall and the crack among them, the adhesive and filling. seepage and cement could play in an anti-leakage role. it is widely used in family, hotel, hotels, dance halls, etc. the renovation of the site is easy to crack.

performance and characteristics: this product is colloidal reconcile putty, easy to use, has very strong adhesion and weather resistance, medium dry and solid, safety and environmental protection

directions: before use it, shake it well, according to a: b = 1:0.25 ~ 0.3 to reconcile the ratio of (the summerish high temperature can use a little less material b, winter temperatures is expected to increase slightly) still it 1 to 2 minutes, adding an appropriate amount of c to tune into a gelatinous putty. directly add it into the gap, when scratch it evenly, and the elevation at the top of the gap in 30 minutes after scratch it again